
Agent Dzeko: Szanse, że odejdzie niemal zerowe
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Dzeko, Bacca. Bacca, Dzeko. W mediach zmienia się codziennie

prowadzący w wyścigu do wzmocnienia ataku Romy. Tym razem oddala się

Bośniak. Ifran Redzepagic, agent piłkarza, udzielił wywiadu

dla nezavisne.com, twierdząc, że jego podopiecznemu nie spieszy się do

opuszczania City. 

 

- Mówi się, że wiele klubów jest nim zainteresowanych, słyszałem nawet jak mówią

o klubach z Bośni... Każdego dnia wysłuchuję pogłosek o innym zespole, najpierw

Juve i Atletico Madryt, potem Roma i Chelsea. To tylko dziennikarskie spekulacje,

które powtarzają się w każdej sesji transferowej. Jestem zmęczony powtarzaniem

tego, że nie ma niczego, nie odrzuciliśmy żadnej oferty zwyczajnie dlatego, że

takowych nie było, taka jest prawda. Edin ma w City kontakt do 2018 roku i jest

szczęśliwy w Manchesterze. Wiele czynników wpłynęło na jego niską wydajność,

wpływ miały dwie kontuzje, jednak sumując wszystko, nie ma powodów, aby

puszczał klub, z którym zdobył cztery trofea. Prawdopodobieństwo, że opuści City

jest praktycznie zerowe.
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